

Title (en)

DEVICE FOR TRANSPORTING ARTICLES OF CLOTHING.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM FÖRDERN VON KLEIDUNGSSTÜCKEN.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR TRANSPORTER DES VETEMENTS.

Publication

**EP 0139716 A1 19850508 (EN)**

Application

**EP 84901638 A 19840406**

Priority

- SE 8302009 A 19830412
- SE 8302985 A 19830527
- SE 8400215 A 19840118

Abstract (en)

[origin: WO8404030A1] A device for transporting a number of articles of clothing placed on hangers (24), between for instance a factory and a place of sale has a suspension member (1) adapted to receive the hooks of the hangers and having a pair of suspension hooks (3) for suspending the suspension member from a rod (23), and carrying means (14) for lifting the suspension member off the rod and shifting it between different rods. The suspension member (1) is channel-shaped and the carrying means (14) is formed integrally with a retention member (2) which has a channel shape conformed to the shape of the suspension member and which is connectible to the suspension member to ensure retention of the hooks of the hangers on the suspension member and to allow said lifting-off and shifting of the suspension member.

Abstract (fr)

Un dispositif pour transporter un certain nombre de vêtements suspendus à des cintres (24), par exemple entre une fabrique et un lieu de vente, possède un élément de suspension (1) conçu pour recevoir les crochets de cintre et une paire de crochets de suspension (3) pour suspendre l'élément de suspension à une tige (23), ainsi qu'un mécanisme porteur (14) pour soulever l'élément de suspension de la tige et le déplacer entre les tiges différentes. L'élément de suspension (1) est en forme de canal et le mécanisme porteur (14) ne forme qu'un avec un élément de rétention (2) dont la configuration en canal est adaptée à la forme de l'élément de suspension et que l'on peut connecter à l'élément de suspension pour garantir la rétention des crochets de cintre sur l'élément de suspension et pour permettre ledit soulèvement et ledit déplacement de l'élément de fixation.

IPC 1-7

**A47F 7/19; B65G 9/00**

IPC 8 full level

**A47G 25/14 (2006.01); B65G 9/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A47G 25/1457 (2013.01); B65G 2201/0229 (2013.01)**

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8404030 A1 19841025; EP 0139716 A1 19850508; IT 8420472 A0 19840410; SE 8400215 D0 19840118; SE 8400215 L 19841013**

DOCDB simple family (application)

**SE 8400123 W 19840406; EP 84901638 A 19840406; IT 2047284 A 19840410; SE 8400215 A 19840118**